
Z A P I S N I K 
 

s konstituirajuće  sjednice Upravnoga vijeća Pučkog otvorenog učilišta Slatina održane u utorak 12. 

listopada 2021. godine s početkom u 14:00 u prostorijama ravnateljstva Pučkog otvorenog učilišta 

Slatina 

 

 

PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOGA VIJEĆA:  

 

1. Dario Vrbaslija - predsjednik 

2. Damir Jakšić - član  

3. Izabela Jelačić - član 

4. Ana Šnjarić - član 

5. Šoltić Saša - član 

 

  

PORED ČLANOVA UPRAVNOGA VIJEĆA SJEDNICI PRISUSTVUJE:  

 

1. Danijela Fabric Fabijanac, prof. – ravnateljica POU 

 

 

ZAPISNIK VODI: Marina Brusić, blagajnica – administrativna radnica u POU Slatina 

 

Ravnateljica otvara sjednicu, pozdravlja i želi dobrodošlicu novim članovima. Predstavila je nove 

članove Damira Jakšić i Izabelu Jelačić upravnog vijeća i dala riječ novom/starom predsjedniku 

Vrbaslija Dariju. 

Predsjednik je pročitao dnevni red koji je usvojen s 5 glasova ZA. 

 

 

ZAKLJUČAK S KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE 
 

 
 

Predsjednik otvara prvu točku i daje riječ ravnateljici koja napominje da joj je izuzetno drago 

što su imenovani članovi već na neki način povezani i upoznati s radom POU Slatina.  

Nakon izlaganja ravnateljice u kojem je govorila o Godišnjem planu i programu za 2021./22. 

prijedlog Godišnjeg plana i programa je jednoglasno prihvaćen. 
Ana Šnjarić voditeljica financijsko računovodstvenih poslova u POU Slatina informira članove da smo 

prijedlog izmjena i dopuna financijskog plana poslali u Grad, ali na žalost nije na dnevnom redu 

Gradske sjednice. Govori o problematici i potrebi za rebalansom više puta godišnje. Govori da će 

preneseni višak vlastitih sredstava iz prethodne godine pokriti očekivani manjak poslovanja ove 

godine.  

Pod točkom različito ravnateljica govori da nam je kino sada malo više posjećeno, jer ima i 

dobrih filmova u zadnje vrijeme. Govori da se javljamo na natječaje Ministarstva kulture.  

Govori članovima da nije pravedno da se gradskoj knjižnici i Zavičajnom muzeju sve 100% 

plaća, a mi moramo iz vlastitih sredstava. 

Govori da smo nedavno obnovili garderobu za glumce, koja nije dirana od 1956. godine. Grad 

je uložio 20.000,00 kn, a mi 10.000,00 kn i da su dečki iz Grada okrečili, obojili vrata i 

postavili ogledala, stolove, stolice i vješalice. 

Informira članovima da nam je i pozornica u jako lošem stanju, na što je član Damir Jakšić 

rekao da pojasni što misli  pod tim loše stanje. 

Ravnateljica mu je objasnila da je pod neravan, jako izgreban, ima pad prema naprijed i da su 

daske trule. Predsjednik Dario Vrbaslija je pitao jesu li riješeni nedostaci na zgradi. 

Ravnateljica mu je odgovorila da neke stvari jesu, a neke nisu poput balkonske ograde. Damir 

Jakšić je pitao da kakav je problem s ogradom na što mu je objašnjeno da korodira. Na što je 



on odgovorio da su i oni na poslu imali takav problem i da će pogledati do kada vrijedi 

garancija i što se može još napraviti po pitanju nedostataka. 
 

Kako se više nitko nije javio za riječ predsjednik zaključuje konstatirajuću sjednicu 

Upravnoga vijeća u 15:00 sati. 

 

 

                                        

 

ZAPISNIČAR:                                                                                        PREDSJEDNIK: 

         

 Marina Brusić                              __________________________                                                                         

     

                                                                                                                Dario Vrbaslija 

 

KLASA: 003-06/21-01/03 

URBROJ: 2189/02-08-01-21-02 

 

U Slatini, 12. listopada 2021. god. 
 


